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geld toeleggen op zonne-energie 
19 mei 2025 

Het plaatsen van zonnepanelen op sociale huurwoningen heeft veel voordelen. De huurder kan 
goedkoop stroom afnemen, we verduurzamen onze stroomvoorziening en worden bovendien ook 
nog eens energieonafhankelijk. Daarom is het noodzakelijk dat huurders ook daadwerkelijk de 
vruchten plukken van de zonnepanelen op hun eigen huis. 

Juist daar wringt de schoen: ondanks het feit dat het zowel vanuit economisch als 
duurzaamheidsstandpunt wenselijk is om zonnepanelen te plaatsen, gaat het huurders in de 
toekomst waarschijnlijk geld kosten om die op het dak te hebben liggen. Het afschaffen van de 
salderingsregeling, in combinatie met de servicekosten die huurders moeten betalen voor 
zonnepanelen, zorgt ervoor dat het plaatsen ervan niet langer rendabel is voor huurders. 

Aangezien we moeten doorgaan met het plaatsen van zonnepanelen op woningen, maar huurders 
daarbij niet de dupe mogen worden, hebben de fracties van de Partij van de Arbeid, Stadsbelang 
Utrecht, GroenLinks, DENK, Groep Zwanenberg en Partij voor de Dieren de volgende vragen: 

Vragen: 
1. Wat zijn de servicekosten voor zonnepanelen bij de verschillende woningbouwcorporaties 

in Utrecht? 
2. De woonbond concludeert dat servicekosten hoger dan €2,00 ervoor zorgen dat 

zonnepanelen meer kosten dan ze opleveren1. Is het college bereid het gesprek aan te 
gaan met woningbouwcorporaties over lagere servicekosten indien servicekosten hoger zijn 
dan €2,00? 

3. Welke rol ziet de gemeente verder voor zichzelf weggelegd als het gaat om het bevorderen 
van zonnepanelen op sociale huurwoningen? 

4. Volgens de woonbond wil een op de drie huurders van hun zonnepanelen af. Hebben we in 
Utrecht ook deze signalen opgevangen? Zijn er ook gevallen bekend waarbij zonnepanelen 
weer zijn verwijderd?  

Nu het huidige kabinet de salderingsregeling afschaft wordt het minder rendabel om 
zonnepanelen op je huis te plaatsen.   

5. Is de gemeente bereid om bij de rijksoverheid aan te dringen op het afzien van een 
ondoordachte afschaffing van de salderingsregeling? 

6. Ziet de gemeente andere mogelijkheden om de businesscase van zonnepanelen in onze 
gemeente te verbeteren? 

Gesteld door: 
• Joachim Cornielje – Rick van der Zweth, Partij van de Arbeid 

 
1 Veel huurders willen van zonnepanelen af | Woonbond 

https://www.woonbond.nl/nieuws/veel-huurders-willen-van-zonnepanelen-af/


• Cees Bos, Stadsbelang Utrecht 
• Rachel Heijne, GroenLinks 
• Miraç Usta – Mahmut Sungur, DENK 
• Pepijn Zwanenberg, Groep Zwanenberg 
• Anneloes Krul – Maarten van Heuven, Partij voor de Dieren 
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